
Waarom zijn gezonde gebouwen 

belangrijk?

• In gezonde gebouwen is het 
prettiger wonen en werken.

Wat komt het bouwen van gezonde 

gebouwen nog weinig van de 

grond?
• Er is wetenschappelijk nog te weinig 

bekend over LCA’s, die leiden tot 
minder schadelijke stoffen in 
bouwmaterialen en meubels.

• Er is nog geen eenduidig antwoord of 
een gesloten ventilatiesysteem 
gezonder of juist ongezonder is dan 
wat ramen open zetten.

Wat is de oplossing?

• Een beroep op het gezonde 
verstand. Niemand werkt bewust 
mee aan een ongezond gebouw.

• Het Bouwbesluit en CE-marketingen 
leggen de basis voor gezond 
bouwen, maar ook de gebruiker is 
een belangrijk aandachtspunt.

• Een periodieke keuring voor alle 
gebouwen.

• Een instructie van alle installaties 
voor elke nieuwe gebruiker van 
utiliteitsgebouwen en woningen

Wat maakt het lastig om tot 

gezonde gebouwen te komen?

• De discussie gaat nog vaak over 
duurzaamheid en niet over de 
gezondheid van de gebruikers. 

• De bouwsector is nog niet zover om 
te weten hoe gezond een woning is.
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